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ČESKO: Politickým neziskovkám a novodobým politrukům dávají stovky milionů korun, ale dětem na
sport nic. Tito lidé z Antify prosazují korespondenční hlasování!, vítání uprchlíků a
multikulturalismus. LGBT jásá.. Zvítězí úchylný svět?

Blíží se i u nás vláda té totalitní a neomarxistické šlechty vyvolených? Přichází i k nám vláda
toho nového pirátského a komunistického řádu? Narostla u Čechů prudce obliba EU jak píší Bakalovi
progresivističtí, probruselští a pirátští novináři z té jeho “liberálně demokratické” mediální stoky?
Věřím, že ne.

Trikolóra hnutí občanů naopak oproti nevěrohodným průzkumům a nevěrohodným médiím
nevidí jinou cestu, než otevřít diskusi o vystoupení z Evropské unie. Věřím, že to bude co
nejdříve, protože za mě bylo včera pozdě a neskončí jen u diskuze. To je má víra, stejně jako to, že se
v mých očích legendární pan prezident Václav Klaus vrátí tam, kam patří, ale to jsem se jen trochu
novoročně zasnil…

Děsím se představy vlády pod vlajkou anarchistické Antify, se kterou se tak hrdě fotí
předseda Pirátů a kandidát na budoucího premiéra Ivan Bartoš na setkáních anarchistů. Tito
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lidé jsou silně agresivní proti všem, kteří mají jiný názor, nežli je ten jejich sluníčkářský, migranty
vítající a “dobráčkovský”. A přitom právě tito lidé fyzicky napadají ostatní, rabují, oslavují a honorují
černé kriminálníky a jen na černých lidech jim i záleží, protože při těchto násilných “demonstracích
za svobodu a spravedlnost” spolupracují s Black Lives Matter, neboli těmi skutečnými a jedinými
rasisty, kterým záleží jen na někom. Nezáleží jim přeci na všech lidech, ale jen a pouze na těch
černých. Hledali se, až se našli, ale finančního podporovatele mají stejného.

Když jsem četl na Aktuálně.cz, jak něžný obr George Floyd dojal Ameriku, tak jsem si říkal
v jakém světě to žiji? Když černému a těžkému kriminálníkovi Georgovi Floydovi vzdali hold ve
floridském muzeu holocaustu, tak se mi chtělo zvracet. Opravdu se svět v zadnici obrátil? Opravdu
zvítězí tento úchylný svět s úchylnými hodnotami? Protože to je přesně to, zač bojují pirátské strany
a to včetně té naší. Když vidím jak Piráti preferují korespondenční hlasování a to, co se děje v USA
právě teď, tak je mi špatně.

A stejně tak i Pirátům a Antifě záleží jen na lidech, kteří mají ty jejich názory a ostatní jsou
pro ně náckové a rasisti, ač pravý opak je pravdou. Pro mě je Antifa teroristická a uboze zbabělá
organizace, která lidi s jiným názorem prostě fyzicky napadne a nebo jim alespoň zapálí auto.
Pořádají doslova hony na lidi s jiným pohledem na svět. V Německu brutálně útočí na voliče a
stoupence AfD. V USA na Trumpovi příznivce. V obou zemích zvažují, že je zařadí mezi teroristické
organizace. Pro mě to jsou agresivní a k jiným názorům zcela netolerantní dobytci, stejně jako BLM.

Mezinárodní nevládní organizace, která se jmenuje Internacionála pirátských stran byla
založena v Bruselu v roce 2010 a zastřešuje všechna ta pirátská hnutí ve světě. Stejně jako rasistické
hnutí Black Lives matter je finančně podporuje miliardář George Soros, který dle Washington Times
nepopírá svou nenávist k prezidentu Trumpovi a konzervativním hodnotám.

Naši zemi ochránil od Sorosovi univerzity neomarxistických, zvrhlých hodnot a levicového
vidění světa v Praze bývalý Pan Prezident Václav Klaus, který George Sorose již v devadesátých
letech pokládal za velké nebezpečí budování demokracie u nás. Václav Klaus tím výrazně omezil vliv
tohoto židovské zlofinančníka a věrného přítele i podporovatele Václava Havla u nás.

V Praze již bohužel tito pirátští neomarxisté dokazují jakým způsobem chtějí vládnout. V
podpoře sportu a tělovýchovy škrtají jak mohou a na podporu pražského sportu půjde v příštím roce
o sto milionů korun méně než letos. Podle pana Petra Koukala, který je členem Výboru pro sport a
volný čas nezbydou peníze ani na to, aby si mohli jít školáci zaplavat do městských bazénů a na další
sportoviště prý mohou také zapomenout.

Bravo Piráti. Naopak festival zvrhlosti LGBT Prague Pride dostal od pana primátora Hřiba
nejvyšší částku za osm let existence tohoto pokrokového festivalu a to se ani nekonal! Sám
sobě pan primátor Hřib koupil kávovar za sto tisíc korun. Tak snad mu to latte macchiato se sojovým
mlékem chutná. Pan primátor by chtěl zdražit jízdné v MHD, a to asi, aby jsme zaplatili jeho nápad
přemalovat všechny tramvaje a autobusy, zrovna v této době, protože se prý rozhodli pro jednotný
styl! Jednotný styl za stovky milionů korun. Někde jsem četl článek pirátský mejdan v Praze, tak snad
ten mejdan Prahou skončí.

Čert vezmi primátorský kávovar těch ekologických fanatiků, kteří v Praze bourají sochy a nahrazují
je kuželkami, že je to prý Marie Terezie, ale ti Piráti, kteří jsou již v Evropském parlamentu se
chovají rozhodně vlastizrádně. Za mě pro všechny Piráty slovo vlast ani nic neznamená. Oni zastupují
cizí zájmy a jdou proti vlastnímu národu za cizí peníze, protože slovo národ pro ně také nic
neznamená. Jsou to ti jediní z našich europoslanců, kteří hlasují pro legalizaci masového pašování
migrantů do Evropy a přijetí povinných migračních kvót!



Paní europoslankyně za Piráty Markéta Gregorová prý bere tvrdé drogy, ale, co je horší je to, že je i
veřejně propaguje. Přítelkyně předsedy poslaneckého klubu Pirátů Jakuba Michálka a Pirátka
Michaela Krausová je bývalá pornoherečka a na porno kanálu preferuje k “vakcinaci” malířský
váleček, či okurku, ale zdaleka nejhorší je ta finanční podpora všem těm politickým neziskovkám.

Pan pražský primátor Hřib dal politické neziskovce pana mluvčího Českých elfů Bobovi Kartousovi,
EDUinu, až půl miliardyy korun! Tato hrůzná politická neziskovka zasahuje do školství a vsugerovává
dětem multikulturalistické názory, prosazuje inkluzi a chtějí například říkat tříletým dětem, ať si
vyberou pohlaví z těch údajných padesáti a propagovat pohádky, kde princ si bere prince. Děkuji,
nechci, ale Piráti ano. Piráti jsou zlo.

“Pan Bob Kartous se stal ředitelem pražského inovačního institutu, který založil pan Hřib.”
“A pan Hřib jim dal hned půl miliardy na existenci.”…… paní Natálie Vachatová ( místopředsedkyně
středočeské Trikolóry)

Svůj text zakončím osobní zkušeností s charakterem Pirátů, který je mi odporný. Než se
dostali do poslanecké sněmovny, což jsem si tehdy nedovedl ani představit a velmi hluboce jsem se
zmýlil, tak jsem bydlel v baráčku na Vysočanské u dnešní paní předsedkyně Výboru pro životní
prostředí a poslankyni parlamentu ČR za Piráty, paní Dany Balcarové, kde jsem měl pronajatý byt.
Protože je Pirátka, tak brzy zjistila, že píši blogy a řekla mi, že se jí to nelíbí, protože pan Václav
Klaus, který je mým hrdinou, je pro ni jakožto zuřivou ekoložku a třídičku odpadů něco jako satan.

Já se tehdy smál, protože tehdy této šmudle v teplákách obklopené kočkami mé peníze nesmrděli.
Smát jsem se přestal, když se skutečně do Sněmovny dostali. protože já dostal tehdy hned padáka a
ať prý jdu i se svým Klausem. Jsou to “velcí demokraté” tito ekologičtí fanatici a moralizující šílenci.

“Naděje na návrat k normálnímu svobodnému životu slábne.” “Zavádí se cenzura.” “Začíná být opět
povolena jen jedna pravda.” “Vítězí manipulace a moralizování.”…..pan prezident Václav Klaus.

“Svět nebude zničen zlými, ale těmi, kdo se na ně dívají, aniž by cokoli udělali.”…Albert Einstein

Je lepší být osamělým vlkem, než oblíbenou ovcí.

Šťastný nový rok všem čtenářům.
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